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Protokoll styrelsemöte 

 
EMBK styrelsemöte 2024-11-12 kl.18.30 

 
Närvarande: Tommy Bernergård, Helene Johansson, Robert Malmkjell, Rainer Hietalathi, 
Carina Larsson, Petra Oxonius, Lars Sundqvist, Johan Ek, Joakim Schütt 

 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

- Tommy hälsar alla välkomna 
 

§ 2 Godkännande av dagordningen 
- Dagordningen godkänns 

 
§ 3 Föregående mötesprotokoll  

- Inga synpunkter 
 

§ 4 Ekonomi 
- Vi ser just nu att prognosen visar på att vi går ca 35 000 kr- 40 000 kr minus 

fram till nästa fakturering av medlemsavgifter i mars 2025. Då har vi inte tagit lån för 
att bekosta taket på logen på Sävholmen. På nästa styrelsemöte behöver detta följas 
upp samt fattas beslut om hantering (ta ett minusresultat eller fakturera en del 
medlemsavgifter i förskott för 2025). 
Vi behöver kampanja för att medlemmar och gäster betalar el och inte ”överförbrukar” 
el. 
 

§ 5  Rapporter och skrivelser 
- Inga nya rapporter eller skrivelser 

 
§ 6  Medlemsfrågor 

- Styrelsen fattar beslut om att utesluta medlem som inte betalat avgifter trots 
upprepade påminnelser. Nyckel skall återlämnas. 
 

§  7    Rapport från Slipkommittén 
- Inget nytt att rapportera. Vinterstängt för säsongen. 

           
§ 8  Rapport från Sävholmskommittén 

- Inget nytt att rapportera. All pant är dock bortforslad i samband med att flotten 
kördes över till slipen och kommer gå till ny studsmatta, paddelbrädor mm.  

 
§ 9  Miljö 

- Inget nytt att rapportera just nu. 8 båtar är anmälda just nu för 
båtbottenmätningar. Oljebod och containern på slipen ska bort vilket svearna är 
överens om. 
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§ 10 Valberedning 
- Göra ny blänkare på hemsida och Facebook för att eftersöka fler medlemmar 

då vi har många poster lediga till nästa årsmöte. 
 
§ 11 Uppföljning underhållsplaner och aktiviteter 

- Avvakta till nästa möte då vi ser hur årets ekonomi faller ut. 
 
§ 12 Övriga frågor 

- Tidigare har alla som arbetar i styrelse och kommittéer fått julbord för sin 
insats. Vi fattar ett enhetligt beslut om att vi avstår det i år till förmån för att spara 
pengar till klubben. Vi behöver göra två mejlutskick för att kunna fakturera 
båtunionen. Robert och Tommy ansvarar för mejlutskicket. Robert har kontakt med 
Lennart från SBU gällande BAS systemet och många uppgifter har nu lagts in. Vid 
kommande medlemsmöten erbjuder vi att hjälpa medlemmar med att uppdatera sina 
uppgifter (vi gör ett utskick med info innan om vilka uppgifter som ska läggas in). 

 
§ 13 Nästa möte 

- Nästa styrelsemöte är 10 december 2024 kl. 18.30 vilket är det sista för året. 
Petra bokar in styrelsen för ett extra arbetsmöte under januari för att arbeta med 
stadgar och information till årsmötet i mars 2025. Benny bjuds in för att stämma av 
arbetet med valberedning. 

 
§ 14 Mötets avslutande 
 
 
Samtliga styrelseledamöter förutsätts närvara och anmäler eventuellt förhinder.  
 
 
Tommy Bernergård 
Ordförande 
E-post: ordf@embk.se   
 
 
 


